
Uddannelsesforbundet 
OBU- og FVU-sammenslutningen 

Referat of ordinwr generalforsamling i OBU- og FVU-sammenslutningen 
24. olctober 2024 

Det var en lille forsamling der var modt op: Stig Borberg, konsulent i Uddannelsesforbundet, 
bestyrelsen og tre andre. 

1. Valg of dirigent og referent 
Stig Borberg blev valgt sour dirigent. Han konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt 
indvarslet, og at forslaget til forretningsorden og et forslag til debat under punkt 5 var lagt rettidigt 
ud pa hj emmesiden. 

Anders Engell blev valgt som referent. 

Regnskaberne for 2022 og 2023 blev lavet ret sent og blev forst underskrevet of revisoren p o a 
generalforsamlingen. Fristen ifolge vedtwgterne for at laegge det reviderede regnskab og andre 
forslag pa hjemmesiden er 2 uger for generalforsamlingen. Pa dirigentens forslag besluttede vi 
derfor at regnskaberne bliver lagt ud pa Uddannelsesforbundets hjemmeside, og at medlemmerne of 
OBU- og FVU-sammenslutningen far en frist pa 14 dage til at komme med indsigelser og evt. at 
forlange en ekstraordinwr generalforsamling om regnskaberne. 

2. Vedtagelse of forretningsorden 
Forretningsordenen blev vedtaget uden bemaerkninger. 

3. Bestyrelsens beretning 
Formanden, Gitte Molbxk, aflagde beretning. 

Bestyrelsens/formandens beretning 2022-2024 

Jeg kan godt sige med stor overbevisning, at vi i vores lille bestyrelse har haft endog meget travlt de 
sidste par hr, men det har selvsagt ogsa vwret meget spxndende. 

Vi har haft nogle ekstra bestyrelsesmoder udover de ca. 6 arlige moder i forbindelse med vores 
ekstra kursusdage, som vi lagde ind sidste ar mellem de to generalforsamlinger. Set i bakspejlet er 
det nok ikke noget, man som bestyrelse skal satse pa igen. Det meget spxndende program, vi havde 
sidste hr, trak en del medlemmer, og det er vi selvfolgelig meget glade for. Dog kan det nok have 
vaeret medvirkende til, at vi ikke fik sa mange tilmeldinger i hr, sa vi var nodt til at aflyse det igen 
meget spxndende og lwrerige program, vi havde sat op i hr. Vi fik nemlig kun 7 tilmeldinger til 
kursusdagene i hr. 

Kan man sige, vi har sejret os sely ihjel? Det haber jeg ikke, og jeg haber, I medlemmer vil give os 
en chance igen de nxste to hr. Jeg er som formand i hvert fald villig til at stille op igen og at laegge 
en stor indsats i, at vi kan fortsaette det i mine gjne gode arbejde. 
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Vi har hele tiden forsogt at lwgge noget fagligt ind, fx var vi meget tidligt ude med det spwndende 
oplxg om DLD, som Trine fra Sprogklar var sa kompetent til at levere til os. Vi har en staende 
aftale om, at Trine gerne vil komme igen i foraret og tale og arbejde videre med os om DLD og lave 
maske nogle mere hands-on-opgaver og workshops. Hun kunne nemlig ikke i disse dage og var 
derfor ikke pa programmet. 

Vi har ogsa forsogt at lwgge noget sjovt ind pa vores kursusdage som fx Connie, den glade 
stewardesse, som kom med en lille peptalk til os om "det lille ekstra". Derudover har vi ogsa 
forsogt at lwgge noget ind, som kan bidrage til vores personlige udvikling som fx Den svwre 
samtale, Storm og Niels Krojgard, som begge kom med meget spwndende input. Det personlige er 
jo 1wrerens tredje ben.. 

Vi har ogsa vwret med pa AI-bolgen, og det vil A nok fortsat vwre, da det nok er kommet for at 
blive. 

Som sagt er vi en meget lille bestyrelse, sa sidder du og brwnder for at lwgge nogle krxfter i 
bestyrelsen, sa vil vi vwre meget glade for, at du stiller op enten som medlem, suppleant eller 
melder dig til "Sammenslutningens venner". 

Vi havde nogle gode dage med Henrik Skovhus. Dem havde vi valgt at lwgge i de tre landsdele, 
Fyn, Jylland og Sjwlland for at tilgodese, at de samme kursister ikke skulle kore langt hver gang. Vi 
har kun Met positive tilbagemeldinger i forhold til opkvalificeringskurset til matematiklxrere. 
Fremover kunne man vwlge at have mere fokus pa fx FVU engelsk og evt. ordblindhed hos 
tosprogede , Al samt naturligvis det, vores medlemmer matte eftersporge. 

Derfor vil vi ogsa bestrxbe os pa at fa en meget bedre kommunikation og dialog med vores 
medlemmer. Det kunne fx vwre gennem en linkedin-konto, en facebook-konto, flere nyhedsbreve, 
sporgeskemaer eller Sammenslutningens venner eller ..... Kun fantasien sootter grwnser. 

Jeg vil som sagt gerne genopstille til posten som formand. Jeg ved ikke med resten of bestyrelsen. 
Jeg vil dog her gerne fremhwve det store arbejde, som Lise-Lotte har ydet som nxstformand og 
vores matematik-ansvarlige og vores Fyns-reprwsentant samt det store arbejde, Tina har ydet som 
vores kasserer og vores reprxsentant pa FGU-omradet. Tak til jer. 

Tak til Stig og Pernille og Hanne Marx for den uvurderlige hjwlp, I har givet os i mange 
sammenhwnge. 

Og ikke mindst tak til vores medlemmer, som har haft tillid til vores forvaltning of jeres 
medlemskontingent. Vi gor vores bedste, og det vil bestyrelsen selvsagt blive ved med i arene 
fremover. 
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Jeg vil foreSla, at bestyrelsen holder et lille made i forlxngelse of generalforsamlingen for eller efter 
middagen, som jeg haber, I alle vil deltage i.. 

Tak 

Lise-Lotte supplerede med at det var malet at der kom 30 deltagere til Henrik Skovhus' 
matematikkurser, men at der kun kom 15. Ud of deco var der kun fa of OBU- og FVU-
sammenslutningens medlemmer til trods for at emnet netop var et onske fra medlemmerne. 

Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

4. Regnskab for 2022 og 2023 
Kassereren, Tina Lind, fremlagde regnskaberne. 
Sammenslutningens medlemstal ligger ret stabilt pa knap 500. Dog er der. et  lille fald. 

Det blev for dyrt og besvwrligt at sammenslutningen havde sin egen bankkonto sa den blev nedlagt 
i sommeren 2022. 

12023 blev der som noget nyt afholdt kurser selvom der ikke var generalforsamling det ar. 
Medlemmer of sammenslutningen fik det gratis. 

Nogle udgifter til frikob, transport og udlxg kommer forst i regnskabet for 2024 da bilagene ikke er 
afleveret endnu. 

Birgitte Pedersen bemaerkede at det er vigtigt at bestyrelsen tager pa kurser sa de har foling med 
hvad der foregar. 

Regnskaberne blev godkendt. 

5. Indkomne forslag 
Der var indsendt et forslag om at vi debatterede sammenslutningens fremtidsperspektiv. Forslaget 
lod saledes 

Debat om sammenslutningens fremtidsperspektiv 

Set i lyset of den manglende tilslutning til bestyrelsesposter ved de seneste 
generalforsamlinger og manglende tilslutning til dette ars kursus og generalforsamlingsdage, 
vil bestyrelsen genie debattere sammenslutningens fremtidsperspektiv. 
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Bestyrelsen mente ikke at det var rimeligt at vi traf en beslutning om hvorvidt OBU- og FVU-
sammenslutningen skal fortswtte da vi kun var sa fa fremmodte. Vi vedtog at bestyrelsen indkalder 
til en ekstraordinxr generalforsamling til foraret om det. 

6. Fastsoettelse of kontingent 
Vi vedtog at fortsxtte med de 30 kr. om maneden. 

7. Valg of formand 
Gitte Molbek blev genvalgt. 

8. Valg of 3 ovrige bestyrelsesmedlemmer 
Lise-Lotte Fischer Andersen og Tina Lind blev genvalgt. Vi har saledes stadig ikke en fuldtallig 
bestyrelse. 

9. Valg of minimum 2 suppleanter til bestyrelsen 
Der blev ikke valgt nogen. 

10. Valg of 1-2 kritiske revisorer og 1-2 revisorsuppleanter 
Anders Engell blev valgt som kritisk revisor. Der blev ikke valgt nogen suppleanter. 

11. Eventuelt 
Der var forslag om kurser om 
- DLD (developmental language disorder) 
- Udarbejdelse of lwringsmal og statusrapporter til OBU og FVU 
- Ekstra udredning of tosprogede for ordblindhed 

vq"b, U 
12. november 2024 
Referent Anders Engell 
	

Dirigent Stig Borberg 
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